
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL DIA 25 D’ABRIL DE 2023 DEL CONSELL DE POBLE. 

 

A la sala “Carquefou”, a les 19 hores 35 minuts del dia 25 d’abril de 2023, i per tal de 

celebrar la sessió del Consell de Poble, sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Marc 

Almendro i Campillo, es reuneixen els membres que a continuació s’indiquen: 

 

Com a representants de l’Ajuntament hi assisteixen: 

 

- Sra. Roser Ollé i Llobet, regidora (ERC+SxA-AM) 

- Sra. Mercè Vizern i López, regidora (ERC+SxA-AM) 

  

Hi assisteixen: 

 

 Els presidents o representants de les associacions en qualitat de membres 

titulars del Consell de Poble  

 

NOM I COGNOMS    ASSOCIACIÓ 

Sr. Óscar Ginés Rodríguez   C.E. Serra Marina Alella 

Sra. Céline Corbel    Ampa Escola Fabra   

Sra. Aida Sanchez Garcia    Associació TEA Asperger Maresme 

 

Excusa la seva presencia el Sr. Francesc Lluch Prat de l’associació de Trabucaires del 

Vi d'Alella.   

 

 Els presidents o representants de col·lectius, en qualitat de membres titulars del 

Consell de Poble.  

 

NOM COGNOMS                 REPRESENTACIÓ          

Sra. Eliduvina Abad Pardo   Màsters del Vi d'Alella 

Sra. Rosa Maria Perez Peidro  Aprenem d'Alella 

 

 Representants de la ciutadania, en qualitat de membres titulars del Consell de 

Poble.  

 

NOM COGNOMS   

 



 

Sr. Javier Salvador Ribera   

Sra. Carlota Maria Ramos Ferrer   

Sra. Sara Xirau Riambau   

Sr.  Asensio Martinez Ruiz   

Sr. Javier Metzger Torelló   

Sra. Cristina Vidal Larrosa   

 

Assisteix com a assessora de la regidoria de Participació Ciutadana la Sra. Mònica 

Vergés i De Orovio. 

 

Assistits per mi, Montserrat Corral Saldaña, actuant com a secretària del Consell de 

Poble. 

 

El Sr. Alcalde dona la benvinguda als presents. 

A continuació el president obre l’acte, i s’entra a conèixer dels assumptes inclosos a 

l'ordre del dia: 

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA EL 

DE LA SESSIÓ CELEBRADA EL 22 DE MARÇ DE 2023. 

 

S’aprova, per assentiment dels membres presents, l’acta de la sessió del Consell de 

Poble de 22 de març de 2023, sense introduir-hi esmenes. 

 

2. DEFINICIÓ  DEL FUNCIONAMENT INTERN I DE LES TEMÀTIQUES DEL 

CONSELL DE POBLE. 

 

El Sr. Alcalde explica que  la reunió de treball d’avui es per establir la metodologia de 

treball i establir les temàtiques a treballar.  

Seguidament dona la paraula a la Sra. Vergés que presenta  el resultat de la enquesta 

que es va fer arribar als membres del Consell de Poble.  

Explica que hi ha hagut set respostes que s’han consensuat i que s’han traslladat i  

reflectit en les següents diapositives, les quals s’afegeixen a la present acta. 



 

 

 

 

 

 
 



 

 
  
 

 
 
 
 
 

 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

 
 
 

 
 
 
 
El Sr Óscar Ginés Rodríguez, manifesta que s’ha parlat de respostes consensuades 
però no queda reflectit la estadística. 
 
El Sr. Alcalde manifesta que a la vista dels resultats, establir un calendari de reunions ja 
es podria fer a partir d’ara. 
 
Pel que fa la l’ordre del dia, es pot enviar amb antelació un ordre del dia  al qual es podrà 
fer aportacions.  
 
La Sra. Abad suggereix establir un canal per poder fer les aportacions.  



 

El Sr. Alcalde manifesta que això es pot fer a través del correu electrònic que els facilitarà 

la Sra. Vergés. 

 

El Sr. Martínez proposa fer una reunió per establir temes a tractar i després fer 

seguiment. 

 

El Sr. Alcalde manifesta que aquest temes potser ja sortiran d’aquesta reunió. Pel que 

fa a la temporització caldrà també establir quan temps s’ha de dedicar a parlar. 

Pel que fa al tema de la coordinació entre membres  s’haurà d’establir com ho fem. El 

tema de correus electrònics, caldrà saber si tots volen que sigui visible o no, també 

caldrà establir per a que serveix aquest espai comunicatiu. 

 

La Sra. Vidal considera que dos reunions a l’any son poques.  

 

El Sr. Alcalde manifesta que estaria be preveure ja la següent i que creu que  per tema 

d’eleccions i renovacions de càrrecs serà aproximadament en setembre. 

 

La Sra. Xirau manifesta que ha estat cercant informació sobre com funcionen altres 

Consells de Poble. Ha consultat el de Barcelona que es diu Consell de Ciutat, i considera 

que el funcionament que tenen es molt tangible i molt aplicable al d’Alella. 

El que fan es trobar-se dos cops l’any en plenari, tenen una comissió permanent que 

supervisa les comissions o grups de treball que es reuneixen un cop al mes. Després 

tenen les comissions que res reuneixen quinzenalment.  

La Sra. Xirau manifesta que creu es més operatiu treballar en grups petits que no en 

grans grups. 

 

El Sr. Metzger creu que pot estar ver però no caldrien tants nivells, potser amb dos hi 

hauria suficient  i no caldria  la comissió permanent.  

 

El Sr. Martínez  considera que s’han de definir punts a tractar i que es puguin començar 

a treballar en properes reunions.  

 

El Sr. Alcalde manifesta que els punts al incorporar poden provenir: 

1.-  Els proposi l’Ajuntament. 

2.-  Els que proposin els membres del Consell de poble.  

3.-  Els temes particulars en que es vulgui fer un seguiment més genèric.  

 



 

El Sr. Metger manifesta que  els punts que es tractin no serveixin per fiscalitzar la feina 

de d’Ajuntament ni que tinguin un poder decisori. Del que es tracta es de buscar espais 

de treball que siguin còmodes per treballar conjuntament i el que es tracti en el Consell 

de Poble si que hauria de tenir un impacte en les coses que fa l’Ajuntament.  

 

El Sr. Alcalde  pregunta si per la  propera reunió ja hi ha algun tema que vulguin que es 

tracti i poder anar ja treballant-lo. Es pot fer de dues maneres o be grans àrees  o be 

temes concrets de les grans àrees. 

 

El Sr. Metzger manifesta que l’ajuntament també ha de proposar temes, ja que una de 

les funcions del Consell de Poble es exposar l’obra de govern que s’ha fet, com s’ha fet 

i poder donar l’opinió. 

 

El Sr. Alcalde manifesta que el que proposa el Sr. Metzger ho faran.  

 

Per part dels participants sorgeixen els següents possibles temes a tractar: Civisme, 

comportaments dels propietaris del gossos, l’estat de les voreres, la separació dels 

residus en els contenidors, les inversions  i  les xarxes d’aigua.   

 

El Sr. Alcalde manifesta que un altre tema que s’ha de determinar és la durada que han 

de tenir les reunions del Consell de Poble, el considera que una hora o hora i mitja seria 

lo òptim.  

Proposa que per part de l’Ajuntament es farà un llistat de les temàtiques i les més 

votades seran les que quedin fixades per poder-los tractar en la propera sessió.  

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 21:00 
hores, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretària, CERTIFICO 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 


